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مشهد-خبرنگار کیهان:
 استاندار خراسان رضوی از پایان مطالعات 
راه اندازی قطعه نخست راه آهن مشهد زاهدان 
برای تسهیل ســفر زائران پاکستانی به مشهد 

خبر داد.
علی رضا رشــیدیان در حاشیه مراسم استقبال از 
رئیس مجلس ملی پاکستان در جمع خبرنگاران گفت: 
امیدواریم به زودی با تعیین پیمانکار آن، این خط آهن 
به سمت قائن، بیرجند، نهبندان و زاهدان کشیده شود.
 وی ظهار داشت: در گفت و گو با رئیس مجلس ملی 
پاکستان در خصوص مسایلی مانند: زائران پاکستانی، 
گســترش تعاملات اقتصادی، احداث خط آهن برای 
تسهیل رفت و آمد زائران و مسافران تبادل نظر شد.

رشیدیان عنوان کرد: مطالعات قطعه اول خط آهن 
مشهد به زاهدان )به سمت کال شور و گناباد( به پایان 
رسیده و امیدواریم به زودی با تعیین پیمانکار آن، این 
خط آهن به ســمت قائن، بیرجند، نهبندان و زاهدان 
کشیده شــود. وی گفت: با راه اندازی این خط آهن 
زائران پاکستانی که سالانه بیش از 90 هزار مسافر از 
این کشــور به مشهد سفر می کنند، برای رفت و آمد 

می توانند از این مسیر ریلی استفاده کنند.
 استاندار خراسان رضوی با بیان اینکه مسیر ریلی 
مسیر مناسب تری برای زائران پاکستانی خواهد بود، 
گفت: با توجه به مســئله امنیت و برخی مشــکلاتی 
که در طی مســیر از پاکســتان به ایران، خصوصا در 
خاک پاکســتان، برای این مســافران ایجاد می شود، 
این خط آهن مسیر امن تری برای زائران خواهد بود.

یزد- خبرنگار کیهان:
با نصب بیش از 80 دستگاه دوربین در معابر 
و تقاطع های شهر یزد با هدف نظارت تصویری 
بر تردد و سرعت وســایل نقلیه یزد نخستین 
شهر بدون پلیس کشور را به نام خود ثبت کرد.

رئیس  پلیس راهنمایی و رانندگی اســتان یزد با 
اشــاره به این که یزد از یک شــهر کوچک به سمت 
کلان شهر شدن پیش  می رود، گفت: در راستای ارائه 
خدمات بهتر و مناســب تر به مردم یزد پنج ایستگاه 
جدید راهنمایی و رانندگی در مرکز اســتان ایجاد و 

تجهیز شده است. 
ســرهنگ منصور جمشــیدی هم چنین در این 
رابطه از افزوده شدن 15 اکیپ گشتی جدید در معابر 
شــهر یزد خبر داد و گفت: علاوه بر تأمین تجهیزات و 

خودروهای مورد نیاز برای این ایســتگاه ها و گشت ها 
از طریق استان، چند دستگاه خودرو نیز به راهنمایی 

و رانندگی استان یزد اختصاص داده شد.
وی بــا اشــاره به فعالیــت 12 کارخانــه تولید 
موتوســیکلت در استان یزد، گفت: زمانی یزد به شهر 
دوچرخه ها شــهره بود اما امروز بــا توجه به گرایش 
فزاینده مردم یزد به اســتفاده از این وســیله نقلیه و 
وجود 450 هزار دستگاه موتورسیکلت، در واقع یزد، 

شهر موتورسیکلت هاست.
جمشیدی به اقدامات فرهنگی پلیس راهور برای 
ارتقای فرهنگ ترافیک در شهر نیز اشاره کرد و از توزیع 
رایگان کلاه ایمنی بین راکبان موتورســیکلت، توزیع 
بیش از 200 هزار بروشــور آموزشی بین خانواده های 
یزدی، نصب بنرهای آموزشی در سطح شهر خبر داد.

کارخانه قند کامیاب بــه دلیل دیرکرد در 
پرداخت مطالبات بانکی تعطیل شد.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت اســتان اصفهان 
با تأکید بر تلاش مالک کارخانه قند کامیاب مبنی بر 
راه انــدازی مجدد گفت: فرد مذکور حتی منابع مالی 
جدیدی نیز برای احداث طرح توسعه به کارخانه تزریق 

کرد اما بانک همکاری لازم را انجام نداد.
اســرافیل احمدیه در واکنش بــه خبر تعطیلی 
کارخانه قند کامیاب اظهار کرد: تعطیلی این کارخانه 
موضوع جدیدی نیســت و از چند ســال قبل شروع 

شده است.
وی با اشاره به اینکه این کارخانه متعلق به بخش 
خصوصی است تصریح کرد: در حال حاضر، بانک در 
قبال مبلغی که طلب داشته، به  طور کامل این کارخانه 

را تصرف کرده است.
احمدیه با اشاره به تلاش های صورت گرفته از سوی 

مسئولان امر برای جلوگیری از تعطیلی این کارخانه 
اظهار داشت: تلاش هایی صورت گرفت اما بانک تصمیم 

به تصرف کارخانه گرفت.
وی در رابطــه با آینده کارخانه قند کامیاب اعلام 
داشــت: این کارخانه یا از سوی بانک بار دیگر فعال 

می شود و یا به  صورت مزایده ای به فروش می رسد.
مدیرکل صنعت، معدن و تجارت اســتان اصفهان 
در واکنش به بیکار شدن 300 نفر کارگر این کارخانه 
نیز اذعان داشت: این کارخانه چند سال است که هیچ 
کارگری ندارد و مشــکلات آن از قبل وجود داشته و 

مربوط به حال حاضر نیست.
احمدیه با تأکید بر تــلاش مالک کارخانه مبنی 
بر راه اندازی مجدد کارخانه اعلام داشــت: فرد مذکور 
حتی منابع مالی جدیدی نیز برای احداث طرح توسعه 
و افزایش تولید به کارخانه تزریق کرد اما بانک همکاری 

لازم برای ادامه حیات کارخانه را انجام نداد.

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت اســتان اصفهان 
در خاتمه تأکید کرد: واحد مذکور ظرفیت راه اندازی 
مجــدد را دارد و اداره کل صنعت نیز تلاش های لازم 
را حتی در سطح شورای تأمین برای راه اندازی مجدد 

این واحد انجام داده است. 
این گزارش حاکی است کارخانه قند کامیاب که 
از ســال 1352 تولید خــود را آغاز کرده بود از هفت 
ماه پیش به دلیل افزایش معوقات بانکی و عدم توان 
بازپرداخت اصل وفرع بدهی و جرائم آن، از ادامه تولید 
باز مانده و توســط بانک تصرف شــده است. به گفته 
کارگران این کارخانــه، 300 نفر کارگر در این بنگاه 

اشتغال داشته و در حال حاضر بیکار شده اند.
مالک این کارخانه، پیش تر کارخانه قند دیگری در 
شاهین شهر اصفهان در اختیار داشت که آن واحد نیز 
به دلیل مشکلات رکود و معوقات بانکی، به  طور کامل 

فروش رفت و کارگران آن نیز بیکار شدند.

استاندار لرستان عمده مشکل صنایع این استان را سود بالای تسهیلات 
بانکی دانست و گفت: بانک ها به جای ۱8 درصد نرخ مصوب ۲۳ درصد سود 

تسهیلات خود را دریافت می کنند.
هوشــنگ بازوند در نشست مشــترک وزیر صنعت، معدن و تجارت با فعالان 
صنعت سنگ استان لرستان بخشی از مشکلات این صنعت را ناشی از ارزش افزوده 
دانست و اظهار داشت: عمده مشکلات فعالان صنعت سنگ استان لرستان در حوزه 
بانک هاست چراکه سود تسهیلات اعطایی از سوی بانک ها بسیار زیاد است و باید 

برای این مشکل راهکاری لحاظ شود.
وی سود واقعی اخذ شده از سوی بانک ها را به  جای 18 درصد نرخ مصوب 23 
درصد اعلام کرد و افزود: به رغم همکاری بانک ها در توسعه تولید در صنایع استان 

اما دریافت سود بالای تسهیلات سبب ایجاد مشکلات بسیاری برای صنایع استان 
شده اســت. استاندار لرستان با اشاره به نرخ بالای بیکاری در شهرستان الیگودرز 
خواستار توجه ویژه نسبت به سرمایه گذاری در این شهرستان شد و عنوان کرد: در 
حال حاضر فولاد ازنا نیاز به ترخیص هزار تن کالای این شرکت در گمرک بندرعباس 

دارد و این امر نیاز به هماهنگی با رئیس کل گمرک کشور است.
وی خواستار رفع مشــکلات کارخانجات بایر افلاک، زاگرس پوش و لاستیک 
خرم آباد در زمینه دریافت تسهیلات از بانک صنعت و معدن و صندوق توسعه ملی 
شد و بیان کرد: در حال حاضر 38 درصد مجموع صنایع استان لرستان در شهرستان 
بروجرد است که باید نسبت به رفع مشکلات کارخانه هایی همچون سامان کاشی، 

کاشی جم و نساجی که عمده مشکلات آنها با بانک هاست، اقدام کرد.

مدیر روابط عمومی شــرکت آب منطقه ای اصفهان گفت: 
با صدور حکم مراجــع قضائی مبنی بر تخریب ویلاهای حریم 
رودخانه زاینده رود، عوامل اجرایی شــرکت آب منطقه ای، ۱۳ 

ویلا را در باغ بهادران تخریب کردند.
محمد شفاهی با بیان اینکه تجاوز به حریم و بستر رودخانه ها ممنوع 
است اظهار داشت: امسال 25 ویلا که در حریم زاینده رود ساخته شده  
بودند در دســت تخریب قرار گرفته که تاکنون حدود 20 مورد آن در 

بخش باغ بهادران شهرستان لنجان تخریب شده است.
وی با بیان اینکه حریم رودخانه ها متعلق به دولت و در نتیجه متعلق 
به همه مردم اســت و ساخت وساز در حریم آنها تجاوز به حقوق ملت 
محسوب می شود، افزود: با جلوگیری از این نوع ساخت وسازها استفاده 
عمومی از حریم رودخانه ها به مردم بازگردانده می شود. وی حد و بستر 
مجاز رودخانه ها را براساس قانون توزیع عادلانه آب متفاوت و با توجه 
به حکم قضائی اعلام و خاطرنشــان کرد: با اقدامات جدی تر دولتی در 
جلوگیری از تجاوز به حریم رودخانه ها در سال های اخیر، افراد باید پیش 
از اقدام به هرگونه ساخت وســاز در حریم رودخانه ها به قانون و مراجع 
قانونی مراجعه و مجوزدریافت کنند.وی افزود: سال گذشته بیش از 50 
ساختمان و ویلا در استان اصفهان که به طور غیرقانونی در حریم رودخانه 

زاینده رود ساخته شده بودند، با حکم قضائی تخریب شد.

یزد-خبرنگار کیهان:
مدیرعامل شــرکت تولید و توزیع انرژی های خورشیدی 
پیشگامان با بیان اینکه ۱000 نیروگاه خورشیدی بر بام منازل یزد 
ایجاد می شود گفت: در این طرح هر شهروند متقاضی ۱۵میلیون 

تومان پرداخت می کند. 
ســیدجواد حسینی عزآبادی با تأکید بر اینکه باید به سمت توسعه 
انرژی های تجدیدپذیر حرکت کنیم، افزود: در برنامه ششم توسعه افزایش 
سهم انرژی های تجدیدپذیر و گسترش نیروگاه های پراکنده و مقیاس 

کوچک از اهمیت بالایی برخوردار است.
وی به ضرورت توجه به اجرای طرح آمایش سرزمینی، خاطرنشان 
کرد: هــدف از این طرح بهره وری از منابــع و ظرفیت های اقتصادی، 

اجتماعی و محیطی است که باید مورد توجه قرار گیرد.
حسینی عزآبادی اظهار داشت: یکی از مزیت های استان یزد، تابش 
مناســب خورشــید اســت که می توان از این ظرفیت در مقوله تولید 

انرژی های پاک استفاده کرد.
مدیرعامل شــرکت تعاونی تولید و توزیع انرژی های خورشــیدی 
پیشگامان خاطرنشان کرد: در این رابطه طرح ها و اقدامات گسترده ای 
در ســطح استان یزد برنامه ریزی شــده که یکی از این طرح ها، اجرای 
طرح بام به بام است.حسینی عزآبادی این طرح را به صورت مشارکتی 
و با همکاری مردم دانســت و خاطرنشان کرد: به وسیله این طرح، در 

پشت بام منازل یک نیروگاه پنج کیلوواتی ایجاد می شود.
وی از نیاز این نیروگاه به 50 تا 60 متر زمین خبر داد و گفت: در 
این طرح شهروندان 15 میلیون تومان سرمایه اولیه می آورند و به ازای 
آن شش میلیون تومان سهام و همچنین ماهیانه 325 هزار تومان درآمد 
دریافت می کنند.مدیرعامل شــرکت تعاونی تولید و توزیع انرژی های 
خورشیدی پیشگامان با اشاره به اینکه علاوه بر این درآمد ماهیانه، هر 
ســال 6 میلیون تومان سود سهام هم به مردم پرداخت می شود، گفت: 
بــا اجرای طرح بام به بام، به ازای هر کیلووات برق تولیدی، 600 گرم 
گاز دی اکســید کربن کمتر تولید و مصرف می شود. حسینی عزآبادی 
اجرای این طرح را در دو دوره 10 ســاله و مجموعا 20 سال دانست و 
تصریح کرد: شــروع این طرح از ماه جاری انجام می شود و پیش بینی 
می  شود که با مشارکت مردم، یک هزار مورد از این نیروگاه ها در سطح 

یزد ایجاد شود.

گفت:  کاشــان  فین  باغ  مدیر مجموعــه 
هفت میلیارد و 600 میلیون ریال اعتبار امسال 
برای مرمت، نگهداری و بازسازی این اثر تاریخی 

اختصاص یافته است.
سمیه فرهادی اظهار کرد: با بخشی از این اعتبار 
پشــت بام ساختمان های داخل مجموعه تاریخی باغ 

فین مرمت و بازسازی می شود.
و  بازســازی  امســال  کــرد:  خاطرنشــان  وی 
استحکام بخشی ســردر، بدنه ها و کوشک صفوی باغ 

فین نیز در اولویت کاری قرار گرفته است.
مدیرمجموعه تاریخی باغ فین کاشان با بیان اینکه 
با بخشی از این اعتبار کارهای مطالعاتی و تحقیقاتی در 
خصوص این اثر انجام خواهد شد، افزود: مرمت جوی ها، 
باغچه ها و ســاماندهی فضای سبز از دیگر اقدام هایی 
است که امسال در داخل محوطه این مجموعه تاریخی 

اجرا می شود.

باغ تاریخی فین کاشان در سال 1390 به همراه 
هشــت باغ دیگر به عنوان »باغ ایرانی« در فهرســت 

یونسکو به ثبت جهانی رسیده است.
باغ تاریخی فین کاشان در پانزدهم آذر 1314 در 

فهرست آثار ملی به ثبت رسید.
سابقه و قدمت باغ فین به دوره صفویه  بازمی گردد 
اما اجرای فرمان ناصر الدین شــاه قاجار مبنی بر قتل 
میرزا تقی خان امیر کبیر در ســال 1852 میلادی در 
حمام فین، این بنای تاریخی را نزد مورخان و ایرانیان 

مشهور کرده است.
مجموعه باغ تاریخی فین کاشــان در زمره 9 باغ 
برتر ایرانی در فهرست میراث ملموس سازمان یونسکو 

به ثبت جهانی رسید.
افزون بر هزار و 700 اثر تاریخی در شهرســتان 
کاشان شناسایی شــده که تاکنون 320 بنای آن در 

فهرست آثار ملی ثبت شده است.

 عملیات اجرایی آبرسانی از سد طالقان به استان قزوین آغاز 
شد.

 با اجرای این طرح ســالانه 60 میلیون متر مکعب آب آشامیدنی 
با هدف تامین آب مورد نیاز 14شــهر و 194 روســتا از سد طالقان به 
استان قزوین انتقال پیدا می کند. جمعیتی که این طرح تحت پوشش 

قرار می دهد معادل با 70 درصد جمعیت استان قزوین است.
این طرح شامل خط انتقال اصلی به طول 110کیلومتر و خط انتقال 

فرعی به طول 210 کیلومتر است.
احداث 2 مدول تصفیه خانه با ظرفیت یک هزار و 500 لیتر بر ثانیه 
برای هر مدول و احداث مخازن ذخیره و تعادل به ظرفیت چهار هزار و 

400متر مکعب از دیگر مشخصات این طرح آبرسانی است.
میزان اعتبار لازم برای اجرای این طرح 6 هزار و 300 میلیارد ریال 
اســت که با اجرای آن زمینه اشــتغال 250نفر در استان قزوین فراهم 

می شود.
گاز به الموت رسید

همچنین طرح گازرسانی به شهرهای رازمیان و معلم کلایه منطقه 
الموت به بهره برداری رسید.

 مدیرعامل شرکت گاز استان قزوین در آئین افتتاح این طرح گفت: 
برای گازرسانی به این 2 شهر 770 میلیارد ریال هزینه شده است.

اســماعیل مفرد بوشهری اظهار کرد: با بهره برداری از این طرح در 
فاز نخســت ضمن گازرسانی به شهرهای معلم کلایه و رازمیان، زمینه 

بهره مندی 77 روستای منطقه از مزایای گاز طبیعی فراهم می شود.
مدیرعامل شرکت گاز استان قزوین در ادامه خط انتقال گاز منطقه 
الموت را شامل 50 کیلومتر لوله 12 اینچ و 28 کیلومتر لوله 10 اینچ 
اعــلام کرد و گفت: این پروژه در مســیری صعب العبور و کوهســتانی 

احداث شده است.
منطقه الموت شــامل 2 بخش الموت غربی به مرکزیت رازمیان و 
الموت شــرقی به مرکزیت معلم کلایه است. این منطقه کوهستانی و 

صعب العبور در شمال شرقی استان قزوین قرار دارد.

اراک- خبرنگار کیهان:
دبیرخانه کارگر مجلس شــورای اسلامی گفت: صنعت در 
استان مرکزی در حال فقیر شدن و نیازمند یکسری تغییرات 

و تمهیدات است.
علیرضا محجوب در جشن تکریم کارگران نمونه استان مرکزی در 
اراک اظهار داشــت: استان مرکزی یکی از کانون ها و قطب های اصلی 
صنعت کشور به شمار می رود ولی با شرایط به وجود آمده، صنعت این 
استان در حال فقیر شدن است که باید برای برگردان آن به حیات دوباره 

یک راهکار اساسی و اصولی پیدا کرد.
وی افزود: دولت و صاحبان صنایع بایســتی بســتر بهبود وضعیت 
واحدهــای صنعتی را فراهم آورند و از کارگران و صنعت به طور جدی 

حمایت کنند.
محجوب بیان داشت: من به عنوان دبیرخانه کارگر، پیگیری مسائل، 
دغدغه ها و مشکلات کارگران صنایع و در عین حال بازگشایی گره هایی 

هستم که کارگران را دچار مشکل کرده است.
وی تاکید کرد: در هیچ شرایطی حمایت از کارگران را کنار نخواهم 

گذاشت و برای رفع مشکل آنان رایزنی و مذاکره می کنیم.

رئیس کل دادگســتری اســتان کرمان از رهایی ۱0 نفر از 
محکومان این استان از مجازات اعدام با فرمان عفو رهبر معظم 
انقلاب به مناسبت فرارسیدن مبعث پیامبر )ص(خبر داد و گفت: 

حکم این افراد به حبس ابد تقلیل یافت.
یدالله موحد اظهار داشت: رهبر معظم انقلاب به مناسبت فرا رسیدن 
مبعث پیامبر اسلام)ص( با پیشنهاد عفو، تخفیف یا تبدیل مجازات 593 
نفر از محکومانِ محاکم عمومی و انقلاب، ســازمان تعزیرات حکومتی 
و ســازمان قضایی نیروهای مســلح موافقت کردند که 10 مورد از آنها 

مربوط به استان کرمان است.
رئیس کل دادگستری استان کرمان با بیان اینکه با اعمال این عفو 
10 نفر مجازات اعدامشان با یک درجه تخفیف به حبس ابد تبدیل شده 
است، عنوان کرد: پنج نفر از این افراد که مورد عفو قرار گرفته اند زن و 

پنج نفر دیگر مرد بوده اند و جرائم متهمان در حوزه مواد مخدر است.

نمین - خبرنگار کیهان:
تکمیل و بهره برداری از شــبکه فاضلاب شــهر نمین به 

۲40میلیارد ریال اعتبار نیاز دارد.
جعفر فهیمی معاون امور عمرانی استاندار اردبیل در جلسه کمیته 
برنامه ریزی شهرستان نمین با اعلام این مطلب افزود: طرح فاضلاب شهر 
نمین از سال 85 و با تخصیص 4 میلیارد و 200 میلیون ریال آغاز شد و 
متاسفانه به صورت نیمه کاره باقی مانده و در حال حاضر تکمیل نهایی 

آن به یکی از مطالبات مردم منطقه تبدیل شده است.
وی با اشــاره به تامین فضای آموزشی مسکن مهر گفت: در سطح 
استان هفت مدرسه مسکن مهر در دست احداث است و در سال جاری 
35 میلیارد ریال برای تکمیل این مدارس اعتبار در نظر گرفته شده است.
وی لزوم تامین آب آشامیدنی مورد نیاز روستاها را مورد تاکید قرار 
داد و گفت: بیش از 90 درصد از روستاهای بالای 20 خانوار شهرستان 

نمین از آب آشامیدنی برخوردار هستند.

اصفهان - خبرنگار کیهان:
پروژه آزاد راه شمال به جنوب کشور با ۲ هزار 
میلیارد تومان سرمایه گذاری بخش خصوصی و 

مشارکت ۳0 درصدی دولت احداث می شود.
مدیرکل راه و شهرســازی گفت: پــروژه آزادراه 
اصفهان - شیراز از سه راهی مبارکه تا پل ایزدخواست 
بطول 120 کیلومتــر و با اعتبار 900 میلیارد تومان 
با مشــارکت 70 درصدی بخــش خصوصی احداث 

خواهد شد.
حجت اله غلامی با اشــاره به مراحل احداث پروژه 
آزاد راه شــرق اصفهان کــه از آزاد راه نطنز آغاز و به 

سه راهی مبارکه ختم می شود بیان داشت: این پروژه 
بطول 93 کیلومتر در سه قطعه در حال ساخت است 
که قطعه 1 و 2 آن با مشــارکت بخش خصوصی و با 

قرارداد 330 میلیارد تومان در حال اجراست.
وی خاطرنشان ساخت: پروژه آزاد راه شرق اصفهان 
از کریدورهای شمال به جنوب کشور محسوب می شود.

غلامی کاهش تصادفــات منجر به فوت، کاهش 
حجــم ترافیک شــهر اصفهان کاهــش آلاینده های 
محیطی، کاهش مصرف ســوخت و انرژی و کاهش 
زمان سفر را از مزایای احداث آزادراه شمال به جنوب 

عنوان کرد.

نایب رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس با بیان 
اینکه نرخ بیکاری در استان اصفهان به ۳0 درصد 
رسیده است، گفت: 40 هزار کارگر اصفهانی در 

سال ۹۵ تحت پوشش بیکاری رفته اند.
حجت الاسلام سید ناصر موسوی  لارگانی با اشاره 
به اینکه استان اصفهان استانی صنعتی است که بعد از 
جدا شدن البرز از تهران می توان آن را نخستین استان 
صنعتی کشور دانست، افزود: چنانچه آمار بیکاری را با 
کشاورزانی که در استان بیکار شدند، محاسبه کنیم باید 

گفت در حال حاضر میانگین نرخ بیکاری در اســتان 
اصفهان به 30 درصد رسیده است.

وی افزود: به دلیل کمبود آب و خشکســالی های 
متوالی قشــر عظیمی از کشاورزان در استان اصفهان 
بیکار شده اند، ادامه داد: آمار بیکاری که استانداری و 
مسئولان استان اصفهان ارائه می دهند که نرخ بیکاری 
اســتان از میانگین کشــوری 3 درصد بیشتر است، 

نمی تواند دقیق باشد.
وی افزود: در نیمه نخست سال گذشته تعداد افراد 

تعدیل شده از کار در استان اصفهان که تحت پوشش 
بیمه بیکاری رفته اند در حدود 20 هزار نفر بوده  است.

موسوی لارگانی اضافه کرد: چنانچه این میزان را در 
6 ماهه دوم سال گذشته حساب کنیم فقط در استان 
اصفهان 40 هزار نفر تحت پوشش بیمه بیکاری رفته اند.

وی افزود: این تعداد افراد تعدیل از کار می توانستند 
از بیمه بیکاری استفاده کنند، افرادی که در طول فقط 
یک سال در استان اصفهان بیکار شده اند بیش از این 
ارقام است، زیرا بیمه بیکاری شامل تمام افراد نمی شود.

نماینده مردم فلاورجان در مجلس یادآور شــد: 
فقط در طول یکسال اخیر بسیاری از واحدهای تولید 
کوچک صنعتی، کاشی نیلو، کاشی اصفهان، پلی اکریل 
و شرکت ریســندگی و بافندگی زاینده رود در استان 

اصفهان با تعدیل نیروهای خود تعطیل شده اند.
وی اضافه کرد: البته آمار تعدیل نیروها در استان 
بیش از ارقامی اســت که بیان کردیم و به تبع ارقام 
کارخانه ها و واحدهای تولیدی در استان اصفهان هم 

بیش از اینها است.

مدیرکل بنیاد حفظ آثار و نشــر ارزش های 
دفاع مقدس اســتان خراســان شمالی گفت: 
6میلیارد تومان اعتبار برای ســاخت باغ  موزه 
دفاع مقدس پیش بینی شده است که امسال با 
تخصیص اعتبار عملیات ساخت باغ  موزه دفاع 

مقدس در استان آغاز می شود.
ســرهنگ احیا محمد امیری در جمع خبرنگاران 
اظهار داشت: مقرر شده تا سازمان برنامه  و بودجه هر 
ســال دو میلیارد تومان اعتبار برای ساخت باغ  موزه 
دفاع مقدس تخصیص دهد که پیش بینی می شود تا 
پایان سال 1399 ساخت این باغ  موزه به اتمام برسد.

وی با بیان اینکه این بــاغ  موزه ویترینی از تمام 
اســناد دوران دفاع مقدس خواهد بود، افزود: زمینی 
که برای اجرای این طرح در نظر گرفته شده بود تائید 
نشد و اکنون زمین دیگری برای ساخت جانمایی شده 

و طرح آن آماده اجرا است.
امیــری افزود: انتقال فرهنگ غنــی دوران دفاع 
مقــدس به صورت کامل به نســل های آینده یکی از 

رسالت های رسانه هاست.
رئیس ســازمان جهاد کشــاورزی گیلان 
از ضایعــات ۱7 تا ۲4 درصــدی برنج به دلیل 
فرسودگی کارخانه های شالیکوبی در این استان 

خبر داد.
علیرضا شــعبان نژاد با اشــاره به تولید ســالانه 
یک میلیون و 200 هزار تن شــلتوک در گیلان اظهار 
کرد: گیلان رتبه دوم تولید برنج در کشــور را به خود 
اختصاص داده است و سال گذشته توانستیم 700 هزار 

تن برنج سفید برداشت کنیم.
وی بر تجهیز و نوســازی اراضی شالیزاری گیلان 
تأکید کرد و افزود: امسال 122 میلیارد تومان برای امر 
مذکور اختصاص داده شده و در مدت پنج سال باید 50 
هزار هکتار از شالیزارهای استان تجهیز و نوسازی شود.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی گیلان با بیان اینکه 
فرســودگی کارخانه های شالیکوبی یکی از مشکلات 
بخش کشاورزی در استان محسوب می شود، تصریح 
کــرد: 17 تــا 24 درصد از برنج هنــگام فرآوری در 
کارخانه های شالیکوبی به دلیل فرسودگی ماشین آلات 
تبدیل به ضایعات شده و چهار درصد از آن بطور کامل 

از مصرف غذایی خارج می شود.

 ۱۰۰۰ نیروگاه خورشیدی
 بر بام منازل یزد ایجاد می شود

تخریب ۱۳ ویلا در حریم زاینده رود

رهایی ۱۰ نفر از محکومان کرمانی
 از مجازات اعدام

آغاز عملیات اجرایی آبرسانی
 از سد طالقان به استان قزوین

صنعت استان مرکزی
 در حال فقیر شدن است

فاضلاب شهر نمین نیاز به اعتبار دارد

نماینده مجلس:

۴۰ هزار کارگر اصفهانی در سال ۹۵ تحت پوشش بیمه بیکاری رفتند

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان اعلام کرد

تعطیلی کارخانه قند کامیاب به دلیل معوقات بانکی

به دلیل فرسودگی کارخانه های شالیکوبی 

24 درصد برنج در گیلان به ضایعات تبدیل می شود

شعبان نژاد بیان کرد: قابلیت اجرای آبیاری تحت 
فشــار در تمام مزارع گیلان وجود ندارد ضمن اینکه 
اکنون 15 میلیارد تومان اعتبار برای آبیاری تحت فشار 
در استان اختصاص داده شده اما برداشت این اعتبارات 

نیازمند مجوز شرکت آب منطقه ای گیلان است.
وی، گفت: احداث 11 سد لاستیکی که از مصوبات 
ســفر هیئت دولت به اســتان است بخشی از مشکل 

آبیاری شالیزارهای گیلان برطرف می شود.

استاندار اعلام کرد

سود بالای تسهیلات بانکی بزرگ ترین مشکل صنایع لرستان

مدیرکل حفظ آثار استان خراسان  شمالی 
اعلام کرد

تصویب ۶ میلیارد تومان 
اعتبار برای ساخت باغ  موزه 

دفاع مقدس

پایان مطالعات
راه اندازی قطعه اول خط آهن

 مشهد به زاهدان

باغ فین کاشان بازسازی می شود مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان تاکید کرد

لزوم احداث آزادراه اصفهان - شیراز 
به عنوان کریدور شمال به جنوب کشور

یزد عنوان نخستین شهر بدون پلیس را 
درکشور به نام خود ثبت کرد

رئیس انجمن صنفی کارفرمایان آمل گفت: یک واحد تولیدی 
و صنعتی با بیش از ۳۵ ســال قدمت و فعالیت در عرصه مواد 

غذایی در این شهرستان به صورت کامل تعطیل شد.
محمدتقی جــوادی گفت: این واحد تولیدی کــه تعداد زیادی از 
کارکنان آن از آمل و شــهرهای مجاور بودند طی روزهای پایانی سال 
گذشته بیکاری بیش از 90 درصد داشت که هم اکنون به صورت 100 

درصد با بیکاری کارگران تعطیل شده است.
وی افزود: تعدادی از واحدهای بزرگ تولیدی و صنعتی شهرستان 
آمل طی ماه های گذشــته تاکنون رو به تعطیلــی رفتند، که این امر 

نگران کننده خواهد بود.
عضو هیئت مدیره کانون کارفرمایان مازندران با اعلام اینکه در آمل 
چهار شــهرک صنعتی وجود دارد که در آن 480 واحد صنعتی دارای 
پروانه فعالیت مستقر هستند، یادآور شد: هم اکنون 50 درصد واحدهای 
تولیدی و صنعتی در شــهرک های صنعتی آمل کاملا تعطیل هستند 
همچنین بقیه واحدهای تولیدی و صنعتی با ظرفیت 10 تا 60 درصد 

توان موجود به کار مشغول هستند.

تعطیلی واحد تولیدی ۳5 ساله در آمل

 رئیس اداره استعدادهای درخشان و دانش پژوهان جوان البرز 
اعلام کرد که آلیا داوودی از دانش آموزان این استان در بیست و 
چهارمین دوره کنفرانس دانشمندان جوان ۲0۱7 اشتوتگارت آلمان 

مدال برنز جهانی را به خود اختصاص داد.
ابوالفضل شــاه بیگ افزود: آلیا داوودی با کسب مدال برنز جهانی در 
بیســت و چهارمین دوره کنفرانس دانشمندان جوان 2017 آلمان برای 

ایران اســلامی افتخار آفرینی کرد. وی اظهار کرد: این مسابقه جهانی هر 
ســاله به صورت کنفرانس برگزار می شود که امسال با حضور 27 کشور 
از 27 فروردین 96 آغاز شد. وی بیان کرد: در این مسابقه ، نوجوانان رده 
سنی تا 19 سال در شاخه های مختلف مهندسی، کامپیوتر، فیزیک، ریاضی، 
محیط زیست و علوم زیستی به رقابت پرداختند.رئیس اداره استعدادهای 
درخشــان و دانش پژوهان جوان البرز ادامــه داد: تیم منتخب اعزامی از 

ایران در این دوره در شــاخه های مهندسی ، فیزیک و علوم زیستی موفق 
به دریافت مدال های طلا و برنز شدند. شاه بیگ تصریح کرد: آلیا داوودی 
از جمله شرکت کنندگان تیم ایران است که در رشته فناوری نانو زیست 
محیطی ، برنده مدال برنز در این مسابقه جهانی شده است. وی اضافه کرد: 
تیم اعزامی ایران در این مسابقه جهانی به شکرانه به دست آوردن مدال 

طلا و برنز پرچم مقدس جمهوری اسلامی ایران را به اهتزاز درآوردند.

دانش آموز البرزی درکنفرانس جهانی مقام سوم را کسب کرد

تبریز- خبرنگار کیهان:
در نشســت مجمع نمایندگان آذربایجان شرقی در مجلس 
شورای اسلامی و مدیران این استان، رفتار و عملکرد دولت در 

پروژه جهانی تبریز ۲0۱8 مورد انتقاد قرار گرفت. 
»مســعود پزشکیان« نایب رئیس مجلس شورای اسلامی خواستار 
جدیت دولت در این مورد شــد و گفت: دولت اگر قبول کرده اســت 
که تبریز به عنوان پایتخت گردشــگری جهان اسلام معرفی شود باید 
اولویت های کاری خود را در این خصوص اعلام کند. وی افزود: اما اگر 
دولــت قصدی در این مورد ندارد، برگزاری این جلســات نتیجه ندارد. 
پزشکیان تصریح کرد: دولت اول باید به مدیریت پروژه متعهد باشد تا، 

بعنوان مجلس، نحوه کمک را بررسی کنیم.
در این نشست که »زهرا احمدی پور« معاون رئیس جمهور نیز حضور 
داشت، سلمان خدادادی نماینده ملکان به نشست با جهانگیری معاون 
اول رئیس جمهور اشــاره کرد و اظهار داشت: برآورد از این نشست این 
بــود که دولت آمادگی لازم برای برگــزاری برنامه های تبریز 2018 را 
ندارد. هیچ برنامه ریزی در این زمینه در دستور کار نیست و این باعث 
آبروریزی برای تبریز است. وی گفت: زمان زیادی از دست رفته است. 
دولت باید در این مورد همت کند و نمایندگان نیز کمک خواهند کرد. 
معصومه آقایی پور نماینده شبستر نیز از عدم وجود اثری از پروژه تبریز 
2018 در بلیت های گردشگری در ایام نوروز انتقاد کرد و خواستار رفع 

نواقص در این زمینه شد.
صادق نجفی شــهردار تبریز نیز در این نشســت که برای بررسی 
برنامه های ســازمان میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی در 
خصوص »تبریز 2018« تشکیل یافته بود، انتخاب تبریز بعنوان پایتخت 
گردشــگری جهان اسلام در 2018 میلادی را فرصتی ارزشمند و ملی 
برای تقویت شاخص های گردشگری کشور دانست و گفت: تبریز 2018 
یک بحث ملی است و لازم است دولت و مجلس بخوبی در این زمینه 
حضور داشــته باشند. »مرتضی آبدار« مدیرکل میراث فرهنگی صنایع 
دستی و گردشگری آذربایجان شرقی نیز از عدم تخصیص ردیف بودجه 
برای این پروژه جهانی در بودجه سالانه انتقاد کرد و اظهار داشت: موضوع 
اعتبار این طرح باید در دولت پیگیری شود. وی افزود: انتظار بود ردیف 
بودجه ای در این زمینه در بودجه سالانه منظور شود ولی متأسفانه دولت 

حتی یک ریال نیز برای آن در بودجه سنواتی در نظر نگرفته است.
»زهرا احمدی پور« معاون رئیس جمهور و رئیس ســازمان میراث 
فرهنگی صنایع دســتی و گردشــگری نیز پس از انتقادات نمایندگان 
مجلس قول پیگیری اعتبارات تبریز 2018 در دولت را داد. وی افزود: 
برای برپایی تبریز 2018 از تجربه »مشهد 2017« استفاده می شود و 

در این پروژه از ظرفیت سمن ها نیز باید استفاده کرد.

انتقاد نمایندگان آذربایجان از دولت 
در پروژه تبریز 2۰۱8


